
Kłobuck, dnia 24 sierpnia 2023 r. 

 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 8/2023 

VIII Posiedzenie w dniu 24 sierpnia 2023  
Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Grzegorz Dobosz 
3. Jerzy Kulej 
4. Tomasz Parkitny 
5. Tadeusz Praski 
6. Barbara Ziętal 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

Przewodniczący Komisji Jerzy Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 7/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 11.07.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 7/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 11.07.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 



NIEOBECNI (1) 
Barbara Ziętal 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców. 
 
Kierownik Wydziału ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Ziętal 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Kłobuck. 
 
Kierownik Wydziału GOR A. Grabowska-Graj zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Kłobuck..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Ziętal 
 
6. Sprawy różne: 
 
a) wypracowanie opinii odnośnie wniosku dotyczącego zmiany organizacji ruchu na 
drodze gminnej ul. Armii Krajowej w Kłobucku; 
 
W toku dyskusji Komisja wypracowała stanowisko, aby najpierw zasięgnąć opinii policji  
w sprawie. 



b) wypracowanie opinii odnośnie wniosku dotyczącego zmiany organizacji ruchu na 
drodze gminnej ul. Spokojnej w Łobodnie; 
 
W toku dyskusji Komisja zasugerowała, aby decyzję w sprawie podjęło zebranie wiejskie 
mieszkańców sołectwa Łobodno. Przedmiotowy wniosek spełnia wymogi wniosku do 
budżetu. 
 
c) wypracowanie opinii odnośnie wniosku dotyczącego zmiany organizacji ruchu na 
drodze gminnej ul. Rynek im. Jana Pawła II w Kłobucku; 
 
W toku dyskusji Komisja zaproponowała spotkanie z wnioskodawcą na Rynku J. P. II  
w Kłobucku, celem ustalenia nowej lokalizacji postoju TAXI. 
 
d) projekt zmiany stawki czynszu za najem lokali komunalnych 
 
Kierownik Wydziału ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak odniosła się do w/w punktu. 
 
Głosowano w sprawie: 
projekt zmiany stawki czynszu za najem lokali komunalnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Ziętal 
 
Radny G. Dobosz poruszył temat dotyczący złego stanu schodów łączących ul. Baczyńskiego 
z ul. Topolową. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że temat jest znany. Schody są wykonane niezgodnie 
z przepisami. Po zasięgnięciu opinii w sprawie okazuje się, że należałoby je zaprojektować i 
wybudować od podstaw (koszt to ok. 200 000 zł) lub zrobić doraźny remont.  

Przewodniczący Komisji J. Kulej poinformował, że wczoraj do Komisji wpłynął wniosek 
ZDiGK dotyczący ograniczenia tonażu na moście zlokalizowanym w ciągu drogi gminnej ul. 
Rolniczej w Kłobucku (w tym oferta cenowa na określenie nośności mostu). 

W toku dyskusji Komisja wypracowała stanowisko, aby wrócić do sprawy po otrzymaniu 
protokołu w sprawie przeglądu technicznego mostu (październik/listopad). 
 
7. Ocena stanu realizacji inwestycji po dwóch kwartałach. 
 
Komisja zapoznała się z przedstawioną przez Burmistrza informacją. 
 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 



  

Przewodniczący Komisji 
Jerzy Kulej 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 


